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Protokół  Nr XLI/2022 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  21 kwietnia 2022 roku 

w godz. od 1600 do 1740 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)   

Obecni (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek,  

Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, 

Andrzej Kubiak, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena,  

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 Nieobecny radny (1): Malicki Roman, 

  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych  

i Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XL  sesji Rady Miejskiej. 

4. Raport z wykonania i efektów realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii – 2021 

rok. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021. 

6. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

8. Interpelacje i zapytania radnych.  
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9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022; 

2) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta  

  i Gminy Borek Wlkp. za rok 2021; 

3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-Gminnego Ośrodka   

Kultury w Borku Wlkp. za rok 2021; 

4) przyjęcia zadania od Województwa Wielkopolskiego; 

5) nadania nazw drogom publicznym położonym na terenie miasta Borek Wlkp.; 

6) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

7) określenia terminu,  częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi; 

8) ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. 

 

10. Prezentacja nt. „Składowisko odpadów jako miejsce produkcji energii odnawialnej”. 

11. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

12. Zakończenie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku sesji. 

Nikt uwag nie zgłosił, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XL sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  31 marca 2022 r. roku i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XL sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 
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Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 4. Raport z wykonania i efektów realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii - 

2021. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie sprawozdania na dzisiejszą sesję zostały 

zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. Materiały przesłano 

również rannym na pocztę elektroniczną. W związku z tym nie będą odczytywane na sesji. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

W/w raport stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021. 

Uwag nie zgłoszono. 

W/w ocena stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Uwag do w/w sprawozdania nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła interpelacja oraz zapytanie. 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Skarbik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 
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b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 360 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

2) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy Borek Wlkp. za rok 2021 

Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 361 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 
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Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania  finansowego Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury w Borku Wlkp.  

Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 362 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

4) przyjęcia zadania od Województwa Wielkopolskiego 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 363 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

5) nadania nazw drogom publicznym położonym na terenie miasta Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny, 2 radnych wstrzymało 

się od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 364 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (12): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Wstrzymuję się (2): Florczyk Damian, Przybylak Magdalena 
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6) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 365 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

7) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie   

     odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 366 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

8) ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie  wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLI/ 367 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Michał Dopierała, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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Ad.10. Prezentacja nt. „Składowisko odpadów jako miejsce produkcji energii  

            odnawialnej”. 

Dyrektor ds. strategicznych i kontroli GEOTRANS S.A. - Przemysław Wojciechowski 

przedstawił w/w prezentację. 

 

Radny Andrzej Kubiak zapytał, czy w pobliżu Borku Wlkp. już są prowadzone takie 

inwestycje. 

 

Przemysław Wojciechowski  poinformował, że obecnie firma prowadzi sześć podobnych 

inwestycji, między innymi w Pleszewie na wysypisku, zainteresowanie jest coraz większe.  

 

Radny Romuald Gawroński zapytał, kto zajmie się utylizacją paneli fotowoltaicznych po 30 

latach. 

Przemysław Wojciechowski wyjaśnił, w chwili obecnej wymianę paneli i ich 

zagospodarowanie dokonuje nowy dostawca. W chwili obecnej producenci nowych paneli 

fotowoltaicznych oferują odbiór starych, żywotność wydłuża się, w chwili obecnej jest to 25 

lat  planowane jest nawet 29 lat.  Po uzyskaniu wszystkich pozwoleń, które mogą potrwać ok 

1 roku, podpisujemy umowę i realizujemy inwestycję. 

 

Radny Michał Dopierała proponował rozważenie terenu starego wysypiska przy strzelnicy. 

 

Burmistrz na pytanie radnego Romualda Gawrońskiego wyjaśnił, że każdy teren, który Gmina 

wynajmuje w momencie, kiedy jest zwracany musi być przywrócony stan taki jaki był w 

momencie przekazanie chyba, że żadna ze stron nie wnosi uwag, ponieważ ten stan jest 

korzystny dla Gminy. Ponadto Burmistrz wyjaśnił, że składowisko przy strzelnicy nie 

wchodzi w grę, ponieważ musi to być teren powyżej 1 hektara i w miarę równy. Jeżeli będzie 

możliwe to również ten teren przedstawimy pod tę inwestycję. 

Następnie Burmistrz poinformował, że umowę GEOTRANS S.A. przejrzał już nasz Radca 

Prawny, jak wszystko będzie pozytywnie rozpatrzone, na następną sesję zostanie 

przygotowana stosowna uchwała i wydzierżawimy teren pod tę inwestycję. Po czym 

podziękował  za przedstawioną prezentację. 
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Więcej uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady podziękował za 

prezentację, zapewnił o współpracy Rady z Burmistrzem aby jak najkorzystniej to zadanie 

zrealizować. 

 

Ad.11. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

W tym punkcie radny Michał Dopierała wnioskował o zaproszenie i udział radnych 

powiatowych w sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że radni powiatowi są zapraszani na każdą sesję. Jeżeli 

chodzi o dzisiejszą sesję to zarówno radny Sikora jak i radny Biskup usprawiedliwiali się, że 

ze względów osobistych nie mogli przybyć i zdeklarowali się, że na następnej sesji będą 

obecni.  

 

Radny Romuald Gawroński poinformował, że do parku w Karolewie są wynoszone śmieci, 

czy jest weryfikacja osób, którzy płacą za śmieci. Niektórzy mieszkańcy mają kosze tylko 40 

litrów, a w posesji mieszka 5, 6 lub 10 osób. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że liczba osób zadeklarowanych nie musi być zgodna z liczbą osób 

zamieszkujących i ta liczba się zgadza, odchylenia są niewielkie. Problem z wynoszeniem 

śmieci do parku istnieje od lat. Ponadto Burmistrz poinformował, że firma odbierająca 

odpady zabiera je również jeżeli są pozostawione przy pojemniku w reklamówkach i nie ma 

powodu aby wynosić je do koszy zamontowanych w parku. 

 

Radny Michał Dopierała poinformował, że przy drodze z Wojciechowa do Stołowa leży ok 

10 worków śmieci. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zajmie się tą sprawą. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 
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Ad.12. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XLI sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak 

 


